


[bookmark: _GoBack]
	Naamvallen
Locativus en Vocativus

	Behalve de gebruikelijke vijf naamvallen zijn er nog twee naamvallen.
· de locativus 
· de vocativus.

De Locativus wordt gebruikt om een plaats aan te duiden en is dus hetzelfde qua functie als een ablativus loci. De locativus kan dus ook voorkomen alsof het een genitivus is. 
De locativus wordt vertaald met: in....
Er zijn twee bijzondere gevallen die je moet onthouden, omdat ze vaak voorkomen:
· Romae                in Rome
· domi                   thuis


	Er bestaat in het Latijn een aparte naamval die gebruikt wordt wanneer iemand aangesproken wordt: de vocativus.
De regel voor de vorming is:
· in de us-declinatie                    -us   => -e
                                      e.g.        dominus   => domine          heer,...

· alle woorden op -ius in de us-declinatie

                                                             -ius => -i
                                        e.g.        filius   => fili                        zoon,....

· in alle andere gevallen wordt de Nominativus gebruikt.

                                        e.g.   Minerva   => Minerva              Minerva,....



Het komt vaak voor dat de Vocativus in de buurt van een imperativus staat om duidelijk te maken wie de opdracht moet gaan uitvoeren.









